

**PANGARUH SOSIAL ÉKONOMI SISWA NGALAWAN PRESTASI DIAJAR
SISWA DINA SUBJÉK ÉKONOMI USAHA KELAS X SMK PASUNDAN 4
BANDUNG**

**ku
Siti Rohimah
145020099**

RINGKESAN

Panalungtikan ieu boga tujuan pikeun nangtukeun sabaraha gambar sosial ékonomi kolot siswa pikeun nangtukeun siswa berprestasi, sarta nangtukeun pangaruh Sosial ékonomi kolot siswa ngalawan prestasi diajar murid siswa dina subjék ékonomi usaha kelas X SMK Pasundan 4 Bandung. Ulikan ieu ngagunakeun pendekatan kuantitatif bari metodeu di ulikan ieu téh padika survei. Sampel dina ulikan ieu nya éta siswa kelas X X AP 1 jeung AP 2 SMK Pasundan 4 Bandung, jumlahna 62 siswa. Téhnik kempelan sampel mangrupikeun ngagunakeun téhnik sampling probabiliti nu geus ku téhnik acak. pendataan ieu dipigawé ngaliwatan alat angkét ukur. Téhnik analisis data nu dipake nyaeta kausal associative maké SPSS Vérsi 23,0 pikeun jandéla. Dumasar hasil ulikan ieu menyimpulkan yén variabel sosio-ekonomi aya dina kategori lemah sareng variabel nu prestasi diajar aya dina kategori sae. Sajaba ti éta, dumasar kana hipotesis nguji diala ngaliwatan uji Wilcoxon némbongkeun Asymp. SIG. (2-buntut) = 0.01, nu hartina kirang ti 0.05, jadi hipotésis ditarima.

Kacindekan bisa ditarima salaku tungtung pangajaran, anu pangarang ngalebetkeun bongbolongan pikeun sakola di ieu diperkirakeun yén sakola mayar langkung perhatian ka pendidik ku kituna kabéh pendidik penting dina ngawujudkeun tujuan Atikan nu boga generasi saterusna bangsa urang tina calakan tur mulya, jadi guru kudu salawasna guiding, ngarahkeun sarta ngadidik barudak siswa pikeun salawasna miara jeung ngaronjatkeun prestasi akademik pikeun siswa siswa diharepkeun boga kapercayaan nu kuat kanggo janten hadé dina prosés pembelajaran lantaran mibanda kapercayaan kuat dina prosés pembelajaran baris nyieun siswa boga mental kuat terus ngaronjatkeun diri. kolotna diharepkeun ngartos kolotna sosio-ekonomi positif bisa mangaruhan siswa berprestasi, teras kolotna condong mata pencaharian minangka buruh / patani kudu bisa ngarajong paraputrana dina ngaronjatkeun prestasi diajar hadé, pikeun panalungtikan salajengna diharepkeun nalungtik leuwih jero dina sosial ékonomi dilarapkeun dina kahirupan sapopoe saperti salah sahiji faktor pikeun ngaronjatkeun prestasi diajar murid massana leuwih éféktif.

Konci: Ekonomi Sosial, Mahasiswa Achievement.